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La sedinta ordinara din data de 28 februarie 2022, ora 13,00,  convocata in baza Dispozitiei Primarului nr.108/22.02.2022, au fost prezenti 
urmatorii consilieri locali: Andrei Ionuț, Badea Florian, Bădescu Nicolae Răzvan, Bucur Ovidiu Dumitru, Deaconu Marius, Dumitrache Ștefan, 
Georgescu Doru, Lica Emanoil Gheorghe, Marina Ionuț Bogdănel, Marinescu Ion Mădălin, Mitrofan Cristian, Moisescu Marius Octavian, Nicodim 
Mihai, Petrescu Daniel, Popescu Marius Viorel, Răduțu Babeț Ana, Stancu Alexandra-Loredana, Șerban Ion, Tița Nicolae Cătalin. (19) 

Nu au fost consilieri absenti.  
Președinta de ședință, doamna Radutu Babet Ana, precizeaza ca initiatorul retrage de pe ordinea de zi punctul nr. 25. Prezinta ordinea de 

zi in noua forma, astfel: 
1. PROIECT DE HOTARARE pentru conferirea unei  diplome. 

- prezinta dl. Primar 
2.  Aprobarea  procesului verbal  incheiat  in  sedinta anterioara.  
3. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Bugetului local centralizat pe anul 2022 și a estimărilor pe anii 2023-2025, a Bugetului instituțiilor 
publice finanțate integral sau parțial din venituri proprii și subvenții precum și pentru aprobarea Listei obiectivelor de investiții finanțate de la bugetul 
local în anul 2022 

- prezinta dl. Primar 
4. PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea numărului maxim de posturi care se finanțează din fonduri publice, în anul 2022, pentru primărie și 
instituțiile publice locale înființate prin hotărâri ale autorității deliberative, inclusiv cele finanțate din capitolul bugetar „Cultură” 

- prezinta dl. Primar 
5. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea organigramei și a statului de funcții la Serviciul Public Comunitar Local de Evidență a Persoanelor 
pentru anul 2022 

- prezinta dl. Primar 
6. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea organigramei și a statului de funcții la Biblioteca Municipală Curtea de Argeș pentru anul 2022  

- prezinta dl. Primar 
7. PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea organigramei și a statului de funcții la Serviciul Public Piețe, Târguri și Oboare pentru anul 2022 

- prezinta dl. Primar 
8. PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea organigramei și a statului de funcții la Centrul de Cultură și Arte „George Topîrceanu” pentru anul 
2022 

- prezinta dl. Primar 
9. PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea organigramei și statului de funcții ale Primăriei Municipiului Curtea de Argeș pentru anul 2022 

- prezinta dl. Primar 
10. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea numărului de posturi de asistent personal pentru anul 2022 

- prezinta dl. Primar 
11. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ale Direcției de Asistență Socială Curtea de Argeș pentru anul 
2022 

- prezinta dl. Primar 
12. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Planului de acțiuni sau lucrări de interes local pentru anul 2022 care urmează a fi prestate de 
beneficiarii de ajutor social 

- prezinta dl. Primar 
13. PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea Planului anual de acțiune cu privire la serviciile sociale pentru anul 2022 furnizate de către Direcția 
de Asistență Socială Curtea de Argeș 

- prezinta dl. Primar 
14. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea unor gratuități la transportul local de calători prin curse regulate în anul 2022 

- prezinta dl. Primar 
15. PROIECT DE HOTARARE privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local Curtea de Argeș în vederea constituirii comisiilor de evaluare a 
probei de interviu din cadrul concursului pentru ocuparea funcțiilor de director și director adjunct din unitățile de învățământ preuniversitar de stat 

- prezinta dl. Primar 
16. PROIECT DE HOTARARE pentru modificarea H.C.L. nr. 90/2020 privind desemnarea reprezentanților consiliului local în consiliile de 
administrație ale unităților de învățământ preuniversitar de stat 

- prezinta dl. Primar 
17. PROIECT DE HOTARARE pentru modificarea H.C.L. nr. 91/2020 privind desemnarea reprezentanților consiliului local în comisiile pentru 
evaluarea și asigurarea calității la unitățile de învățământ preuniversitar de stat și particular  

- prezinta dl. Primar 
18. PROIECT DE HOTARARE privind modificarea H.C.L. nr. 100/2020 pentru desemnarea reprezentanților consiliului local în comisiile pentru 
evaluarea și asigurarea calității la Clubul Copiilor Curtea de Argeș și Școala Postliceală „Henri Coanda”  

- prezinta dl. Primar 
19. PROIECT DE HOTARARE privind stabilirea locurilor unde sunt interzise organizarea și desfășurarea adunărilor publice în municipiului Curtea de 
Argeș 

- prezinta dl. Primar 
 
 

PROCES VERBAL 
Incheiat in sedinta  ordinara a Consiliului Local     

 din data de 28 februarie 2022 

 



[2] 

 

 
 
20. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal şi a Regulamentului local de urbanism aferent pentru introducere în 
intravilan și reglementări urbanistice în vederea realizării investiției ”CONSTRUIRE LOCUINȚĂ Sp+P+M ȘI UTILITĂȚI” situat în Judetul Argeș, 
Municipiul Curtea de Argeș, Pct. “Șipot” 

- prezinta dl. Primar 
21. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal şi a Regulamentului local de urbanism aferent pentru introducere in 
intravilan și reglementări urbanistice în vederea realizării investiției ”EXTINDERE ȘI RECOMPARTIMENTARE HALĂ PRODUCȚIE ȘI DEPOZITARE” 
Str. Nordului 41-43, Curtea de Argeș, judetul Argeș 

- prezinta dl. Primar 
22. PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea noilor indicatori tehnico-economici ai obiectivului de investiții „Construire bloc de locuințe sociale în 
Municipiul Curtea de Argeș” 

- prezinta dl. Primar 
23. PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea modului de stabilire a prețului minim de închiriere a terenurilor și spațiilor comerciale proprietate 
publică și privată situate în municipiul Curtea de Argeș  

- prezinta dl. Primar 
24. PROIECT DE HOTARARE privind arondarea Creșei Posada la Grădinița cu Program Prelungit „O lume minunată” începând cu data de 1martie 
2022  

- prezinta dl. Primar 
26. PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea numărului și cuantumului burselor școlare acordate elevilor din învățământul preuniversitar de stat 
din Municipiul Curtea de Argeș pentru semestrul II al anului școlar 2021-2022 

- prezinta dl. Primar 
27. Diverse  

Se supune la vot ordinea de zi. Este aprobata cu 19 voturi „Pentru”. 
Doamna preşedintă de ședință roaga sa se faca inscrieri pentru punctul Diverse. Se inscriu urmatorii consilieri: Petrescu Daniel, Georgescu 

Doru, Marina Ionuț Bogdănel si din sala doamnul Bunescu Mihai. 
Se trece la primul punct: PROIECT DE HOTARARE pentru conferirea unei  diplome. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul.  
Doamna preşedintă de ședință supune la vot proiectul prezentat. Acesta este aprobat cu 19 voturi “Pentru”.  
Se trece la punctul nr. 2 privind aprobarea procesului verbal incheiat in sedinta anterioara. 
Doamna Janina Zarioiu, secretar general UAT, arata ca este vorba de procesul verbal al sedintei extraordinare din data de 31.01.2022. 
Domnul Petrescu Daniel considera ca trebuie trecute toate discutiile, nu numai unele. 
Doamna secretar general UAT arata ca procesul verbal trebuie sa fie sumar, nu trebuie sa se consemneze fiecare cuvant. Spune ca se va 

acorda atentie aspectului mentionat. 
Se supune la vot procesul verbal al sedintei extraordinare din data de 31.01.2022. Este aprobat cu 19 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 3: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Bugetului local centralizat pe anul 2022 și a estimărilor pe anii 2023-

2025, a Bugetului instituțiilor publice finanțate integral sau parțial din venituri proprii și subvenții precum și pentru aprobarea Listei obiectivelor de 
investiții finanțate de la bugetul local în anul 2022. 

Doamna preşedintă de ședință roaga sa se respecte regulamentul si sa se vorbeasca strict pe proiectul de hotarare. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. Arata ca proiectul a fost discutat in comisii si considera ca a fost cea mai 

constructiva dezbatere pe buget. Precizeaza ca cele doua  amendamente pe care dumnealui le-a facut, au fost deja discutate in comisii. 
Doamna preşedintă de ședință precizeaza ca sunt trei amendamente, cele doua pe care le-a facut  domnul Primar si cel de al treilea  

propus de domnul Marina Ionut Bogdanel care doreste pentru stadion suma de 200 mii lei, initial fiind alocata suma de 30 mii lei.  
Domnul Mitrofan Cristian anunta ca nu va participa la discutii si la vot. 
Doamna preşedintă de ședință spune ca va supune la vot cele doua amendamente ale domnului Primar care au fost discutate in comisii. 

Amendamentul nr. 1 este votat cu 18 voturi “Pentru”. Amendamentul nr. 2 privind modificarea Anexei nr. 1 este aprobat cu 18 voturi “Pentru”. 
Domnul Primar arata, privitor la amendamentul domnului Marina Ionut Bogdanel, ca a discutat cu dumnealui si i-a explicat ca s-a prins 

pozitia bugetara, dar la acest moment nu este niciun deviz, niciun proiect, niciun SF. Este prinsa pozitie bugetara si se va da drumul la treaba, iar la 
urmatoarea rectificare vor mai putea adauga in functie de ce vor face acolo. 

Domnul Marina Ionut Bogdanel spune ca stiu toti starea in care se afla baza de la stadion. Desi a cerut anul trecut la rectificarea bugetara 
aceeasi suma, acum s-a prins in buget suma de 30 mii lei si considera ca este o suma mult prea mica. 

Domnul Primar arata ca mai intai au nevoie de un SF, de un deviz. S-a prins pozitie bugetara, se va stabili ce se va face acolo si apoi vor 
veni cu o rectificare bugetara. Considera ca a explicat foarte clar. 

Domnul Marina Ionut Bogdanel spune ca amendamentul dumnealor presupune alocarea unei sume serioase pentru aceasta investitie, 
inclusiv pentru panouri solare pentru ca stadionul nu are nici macar retea de gaze. Crede ca cetatenii orasului s-au saturat de reparatii trotuare si 
daca dumnealui considera ca poate continua asa nu are decat. 

Domnul Primar ii precizeaza ca la pozitiile de unde a cerut bani in amendament, sunt contracte in derulare de anul trecut.  
Domnul Petrescu Daniel doreste sa se respecte termenul de inaintare a dosarului de sedinta iar discutiile sa fie exact pe ceea ce este in 

dosar. Nu crede ca a mai fost vreodata o ordine de zi cu 25 de puncte. Considera ca organigramele puteau fi dezbatute intr-o sedinta extraordinara, 
pentru ca la buget este mult de vorbit. 

Domnul Primar arata ca bugetul a fost discutat in comisii. 
Domnul Marinescu Madalin doreste sa vina in sprijinul domnului Petrescu Daniel si spune ca dosarul trebuie trimis cu  sapte zile inainte. 
Doamna secretar general spune, in legatura cu amendamentul domnului Marina Ionut Bogdanel, ca dumnealui a propus sa se ia niste 

sume de bani dintr-o parte si sa fie alocate in alta parte. Strategia de dezvoltare a municipiului este foarte importanta si se anexeaza oricarei cereri de 
finantare. Ea a fost bugetata anul trecut, este contractata si luata din SEAP. “Reabilitare trotuare” de asemenea s-a luat din SEAP, este contract, banii 
s-au cheltuit o parte anul trecut si s-a preluat diferenta in Lista de investitii. 

Domnul Petrescu Daniel o intreaba pe doamna secretar general in ce calitate vorbeste. Crede ca si-a incurcat atributiile. Dumneaei trebuie 
sa le spuna ce consilier este incompatibil sa voteze aceasta hotarare. 

Doamna secretar general ii raspunde ca pentru legalitatea hotararii, trebuia sa le faca acele precizari.  
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Domnul Georgescu Doru considera ca lucrurile sunt prea grele si prea complicare ca sa aiba discutii care nu folosesc la dezvoltarea 
orasului. Au fost discutii la dezbatere, s-au expus punctele de vedere, s-a notat, s-a promis ca se va tine cont de ele. Totul se va face in functie de 
posibilitati si de ceea ce avem. “Noi ceea ce trebuie sa facem acum: sa functioneze acest consiliu, acest oras sa functioneze  si banii sa fie cheltuiti 
exact dupa cum scrie la lege”. 

Doamna preşedintă de ședință supune la vot amendamentul domnului Marina Ionut Bogdanel. Se obtin 8 voturi “Pentru” si 10 voturi 
“Impotriva” (Andrei Ionuț, Badea Florian, Bădescu Nicolae Răzvan, Deaconu Marius, Dumitrache Ștefan, Lica Emanoil Gheorghe, Popescu Marius 
Viorel, Răduțu Babeț Ana, Stancu Alexandra-Loredana, Șerban Ion). 

Domnul Serban Ion ar dori ca institutiile ordonatoare tertiare de credite sa aiba bugete proprii. La Lista obiectivelor de investitii prezentata 
crede ca trebuiau sa fie copiate cele din 2017, 2018, 2019, sa se arate continuitatea, valoarea initiala apoi cat s-a bugetat si cat a ramas in acest 
buget. De asemenea considera ca viteza investitiilor trebuie sa fie mult mai mare. 

Domnul Primar arata ca la acest moment nu este niciun proiect cu termenul depasit, iar ca exemplu arata ca la proiectul pentru reabilitarea 
podului de la Lukoil, vor intra in posesia Autorizatiei de la Apele Romane saptamana aceasta, adica dupa patru luni de la depunere.  

Domnul Serban Ion spune ca se refera la lucrarea de canalizare pe strada Progresului si cea inceputa din 2017. Este facuta doar cea de pe 
Valea Danului, iar cealalta nu este finalizata. 

Domnul Primar arata ca lucrarea este in executie de un an si ceva si are termen doi ani.  
Domnul Petrescu Daniel a vazut ca se aloca  245 mii lei pentru renovare trotuare, dar nu stie pentru care. 
Doamna preşedintă de ședință precizeaza ca s-a discutat in comisie si au fost de acord  toti. 
Domnul Primar arata ca le-a explicat ca  au fost portiuni unde nu a fost cadastrat, cum ar fi vizavi de primarie. 
Domnul Marinescu Madalin precizeaza ca din punctul dumnealui de vedere discutiile pe buget au fost constructive, au cazut de acord in 

legatura cu bugetul participativ,  i s-a spus ca este alocata suma si are rugamintea sa se consemneze si in procesul verbal. 
Domnul Marina Ionut Bogdanel spune ca sunt in buget repartizate sume, unele destul de importante catre institutii subordonate. Nu i se 

pare absolut deloc normal sa nu fie in spatele acestor sume, defalcat, cati bani se duc in lucrari, in reparatii, in salarii, etc. O intreaba pe doamna 
secretar general daca este normal ca s-a trecut in Lista de investitii, “Reparatii trotuare”.  

Doamna secretar general arata ca este pozitie bugetara de anul trecut, asa a fost votata, nu se poate face nimic acum.  
La finalul discutiilor doamna preşedintă de ședință supune la vot proiectul prezentat impreuna cu cele doua amendamente aprobate. 

Proiectul este aprobat cu 13 voturi “Pentru” si 5 voturi “Abtinere” (Bucur Ovidiu Dumitru, Marina Ionuț Bogdănel, Nicodim Mihai, Petrescu Daniel, Tița 
Nicolae Cătalin). 

Domnul Mitrofan Cristian nu a participat la discutii si la vot. 
Se trece la punctul nr. 4: PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea numărului maxim de posturi care se finanțează din fonduri publice, 

în anul 2022, pentru primărie și instituțiile publice locale înființate prin hotărâri ale autorității deliberative, inclusiv cele finanțate din capitolul bugetar 
„Cultură” 

Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Serban Ion spune ca s-a analizat proiectul, este propunerea domnului primar pentru a duce la indeplinire bugetul votat astazi si 

trebuie sa aiba si organigramele. 
Domnul Marina Ionut Bogdanel doreste sa stie care sunt diferentele. 
Domnul Primar arata ca organigramele pastreaza acelasi numar de posturi. 
Domnul Moisescu Marius Octavian spune ca nu este bugetul de la spatii verzi, de la SPU. 
Domnul Primar precizeaza ca bugetul de la SPU se voteaza separat. 
La finalul discutiilor, doamna preşedintă de ședință supune la vot proiectul de hotarare. Este aprobat cu 19 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 5: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea organigramei și a statului de funcții la Serviciul Public Comunitar 

Local de Evidență a Persoanelor pentru anul 2022. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Petrescu Daniel este de parere ca este un serviciu la care se munceste, tot timpul oamenii asteapta la coada. Trebuie 

operationalizata activitatea astfel incat oamenii sa nu mai stea la rand atatea ore. 
Domnul Primar arata ca a fost situatia cu pandemia. 
Domnul Petrescu Daniel considera ca este un serviciu unde se munceste si este singurul loc unde vede coada de cetateni. 
Domnul Primar este de acord cu ce spune si ii precizeaza ca la Biroul management de proiect nu o sa vada niciodata coada. 
Domnul Mitrofan Cristian este de parere ca trebuie felicitata sefa serviciului, este ordine, a fost nevoie sa se respecte niste conditii speciale 

in toata aceasta perioada.  
Domnul Moisescu Marius Octavian arata ca au mai propus odata un oficiu de inmatriculari asa cum este la Campulung. 
Domnul Primar spune ca a avut discutii, insa s-au suspendat toate din cauza starii de alerta. Nici cei de la pasapoarte nu au mai venit in 

aceasta perioada. 
La finalul discutiilor doamna preşedintă de ședință supune la vot proiectul de hotarare. Este aprobat cu 19 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 6: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea organigramei și a statului de funcții la Biblioteca Municipală Curtea 

de Argeș pentru anul 2022  
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Serban Ion spune ca in comisie domnul director nu a putut veni pentru ca a fost plecat la o activitate. Arata ca au fost niste tineri 

care au cerut ceva in legatura cu biblioteca si ar dori ca domnul director sa ia legatura cu acel ONG. 
Domnul Primar precizeaza ca domnul director deja a luat legatura cu acestia. 
Domnul Serban Ion spune ca peretii de la Biblioteca arata dezastruos din cauza a doua burlane care trebuie schimbate.  
Domnul Petrescu Daniel intreaba daca exista pentru populatie un WC public in incinta, pentru ca are informatii ca este incuiat tot timpul. 
Domnul Primar arata ca este o toaleta pentru cititori. In legatura cu faptul ca exista informatii ca este incuitat,  ii spune sa mearga acolo si 

daca este incuiat sa-l intrebe pe  director.  
La finalul discutiilor doamna preşedintă de ședință supune la vot proiectul de hotarare. Este aprobat cu 19 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 7: PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea organigramei și a statului de funcții la Serviciul Public Piețe, Târguri 

și Oboare pentru anul 2022 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Nu sunt discutii. Doamna preşedintă de ședință supune la vot proiectul de hotarare. Este aprobat cu 19 voturi “Pentru”. 
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Se trece la punctul nr. 8: PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea organigramei și a statului de funcții la Centrul de Cultură și Arte 
„George Topîrceanu” pentru anul 2022 

Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Petrescu Daniel doreste ca toate institutiile, la urmatoarele sedinte si la urmatorul buget, sa aiba fiecare un site unde sa se 

gaseasca toate informatiile. 
La finalul discutiilor doamna preşedintă de ședință supune la vot proiectul de hotarare. Este aprobat cu 19 voturi “Pentru”. 
 Se trece la punctul nr. 9: PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea organigramei și statului de funcții ale Primăriei Municipiului Curtea 

de Argeș pentru anul 2022. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Serban Ion considera ca domnul Primar pentru a duce la indeplinire sarcinile ca ordonator principal de credite, trebuie sa aiba si un 

aparat ce este cuprins in organigrama prezentata. Trebuie evaluati mai serios si pusi acolo unde stiu sa faca treaba.  
Domnul Petrescu Daniel considera ca trebuie urgentat cu digitalizarea. 
Domnul Primar spune ca s-a inceput. Vor primi dupa aceasta sedinta tabletele si cartelele. 
La finalul discutiilor doamna preşedintă de ședință supune la vot proiectul de hotarare.  Este aprobat cu 19 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 10: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea numărului de posturi de asistent personal pentru anul 2022. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. Arata ca sunt cu cinci posturi mai mult fata de anul trecut. 
Doamna Mariana Moise, director executiv DAS, precizeaza ca a constatat o crestere a numarului de solicitari si de aceea a propus un 

numar de 125 de posturi. 
Domnul Georgescu Doru intreaba ce va face daca va avea solicitari peste acel numar. 
Doamna Moise Mariana arata ca va face un nou referat si va veni cu el in consiliu. 
La finalul discutiilor doamna preşedintă de ședință supune la vot proiectul de hotarare. Este aprobat cu 19 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 11: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea organigramei și a statului de funcții ale Direcției de Asistență 

Socială Curtea de Argeș pentru anul 2022. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Petrescu Daniel spune ca este foarte grav ca directia nu are jurist. Trebuie sa se scoata postul la concurs. 
Domnul Moisescu Marius Octavian intreaba cine merge in instanta daca au litigii. 
Domnul Primar precizeaza ca merg juristele din primarie. 
Domnul Georgescu Doru o intreaba pe doamna Moise Mariana daca are personal suficient ca sa faca tot ce a scris ca va face. 
Doamna Mariana Moise arata ca legea spune ca la 300 de beneficiari trebuie un asistent social. La acest moment DAS are doi asistenti 

sociali. Astazi a primit cererea unui asistent social care pleaca si deci sunt in lipsa de specialisti.  
Domnul Primar precizeaza ca sunt posturile prinse in organigrama si urmeaza sa fie scoase la concurs. 
Domnul Petrescu Daniel o intreaba pe doamna Moise daca stie motivul pentru care oamenii pleaca. 
Doamna Mariana Moise arata ca unul din motive este faptul ca nu au program flexibil, iar un altul ar fi ca nu sunt multumiti de salariu.  
Domnul Petrescu Daniel considera ca trebuie facut ceva pentru ca sunt oameni care muncesc foarte mult si au salarii foarte mici. 
La finalul discutiilor doamna preşedintă de ședință supune la vot proiectul de hotarare. Este aprobat cu 19 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 12: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Planului de acțiuni sau lucrări de interes local pentru anul 2022 

care urmează a fi prestate de beneficiarii de ajutor social 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Nu sunt discutii. Doamna preşedintă de ședință supune la vot proiectul de hotarare. Este aprobat cu 19 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 13: PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea Planului anual de acțiune cu privire la serviciile sociale pentru anul 

2022 furnizate de către Direcția de Asistență Socială Curtea de Argeș 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Doamna Mariana Moise arata ca in acest plan s-au axat pe protectia categoriilor defavorizate din municipiu. Spera sa-l duca la indeplinire si 

isi doresc cresterea calitatii serviciilor sociale. De asemenea s-au adresat categoriei celei mai defavorizate si anume, persoanele fara adapost pentru 
care directia de asistenta sociala nu a putut sa ia masuri, pentru ca nu au un adapost la nivel de municipiu si nu au putut accesa nici alte adaposturi 
din alte localitati. Se confrunta cu un numar crescut de copii cu comportament delincvent, dar si cu violenta in familia.  

Domnul Serban Ion intreaba despre actiunile intreprinse in legatura cu femeile abuzate. 
Doamna Mariana Moise precizeaza ca in conformitate cu Legea nr. 217/2017 dumnealor intervin in astfel de cazuri, numai ca legea le 

obliga sa aiba masuri pentru agresor si nu pentru victima.  
Domnul Serban Ion intreaba daca au o colaborare cu politia. 
Doamna Mariana Moise confirma ca au protocol cu politia. 
Domnul Georgescu Doru considera ca ceea ce spune doamna director este nu numai de interes local ci si judetean. In documente a 

observat ca nu sunt bani de la Consiliul Judetean pentru aceste activitati ci doar de la bugetul local. Problema este atat la nivel judetean cat si 
national. Lucrurile  trebuie corelate si cu Consiliul Judetean pentru ca actiunile sunt foarte mari si problemele sunt foarte multe. Acest plan este 
elaborat impreuna cu ONG-urile si are rugamintea sa existe o colaborare intre DAS si  ONG-urile  din zona de activitate. 

La finalul discutiilor, presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare de hotarare. Este aprobat cu 19 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 14: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea unor gratuități la transportul local de calători prin curse regulate în 

anul 2022. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Nu sunt discutii. Proiectul de hotarare este aprobat cu 19 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul 15: PROIECT DE HOTARARE privind desemnarea reprezentanților Consiliului Local Curtea de Argeș în vederea 

constituirii comisiilor de evaluare a probei de interviu din cadrul concursului pentru ocuparea funcțiilor de director și director adjunct din unitățile de 
învățământ preuniversitar de stat. 

Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Doamna presedinta de sedinta solicita sa se faca propuneri. 
Domnul Viceprimar ii propune ca membri titulari pe domnii Marina Ionut Bogdanel si Petrescu Daniel,  iar la supleanti pe cele doua doamne 

profesoare, Radutu Babet Ana si Stancu Alexandra Loredana. 
Domnul Marina Ionut Bogdanel spune ca nu accepta. 
Domnul Viceprimar il propune in locul domnului Marina Ionut Bogdanel pe domnul Bucur Ovidiu Dumitru. 
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Domnul Bucur Ovidiu Dumitru refuza, considera ca trebuie sa fie cineva care se pricepe la asa ceva. 
Domnul Serban Ion il propune ca membru titular pe domnul Lica Emanoil Gheorghe. 
Nu au fost alte propuneri. 
Doamna presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare cu propunerile facute. Este aprobat cu 19 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 16: PROIECT DE HOTARARE pentru modificarea H.C.L. nr. 90/2020 privind desemnarea reprezentanților consiliului 

local în consiliile de administrație ale unităților de învățământ preuniversitar de stat. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Viceprimar spune ca atunci cand s-au desemnat reprezentantii, s-a facut totul prin buna intelegere. La unitatile de invatamant 

despre care este vorba, a fost numit domnul Paunescu Ion Petre si considera ca este corect sa fie propus domnul Lica Emanoil Gheorghe, pentru ca 
ceilalti raman acolo unde au fost repartizati. 

Nu au fost alte propuneri. Doamna presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare cu propunerea facuta. Este aprobat cu 19 
voturi “Pentru”. 

Se trece la punctul nr. 17: PROIECT DE HOTARARE pentru modificarea H.C.L. nr. 91/2020 privind desemnarea reprezentanților consiliului 
local în comisiile pentru evaluarea și asigurarea calității la unitățile de învățământ preuniversitar de stat și particular. 

Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Viceprimar il propune pe domnul Lica Emanoil Gheorghe. 
Nu au fost alte propuneri. Doamna presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare cu propunerea facuta. Este aprobat cu 19 

voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 18: PROIECT DE HOTARARE privind modificarea H.C.L. nr. 100/2020 pentru desemnarea reprezentanților 

consiliului local în comisiile pentru evaluarea și asigurarea calității la Clubul Copiilor Curtea de Argeș și Școala Postliceală „Henri Coanda”.  
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Viceprimar il propune pe domnul Lica Emanoil Gheorghe. 
Nu au fost alte propuneri. Doamna presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare cu propunerea facuta. Este aprobat cu 19 

voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 19: PROIECT DE HOTARARE privind stabilirea locurilor unde sunt interzise organizarea și desfășurarea adunărilor 

publice în municipiului Curtea de Argeș. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. Arata ca in urma discutiilor cu reprezentantii Jandarmeriei, au indicat locurile 

unde sunt interzise aceste adunari. 
Nu sunt discutii. Proiectul prezentat este aprobat cu 19 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 20: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal şi a Regulamentului local de urbanism 

aferent pentru introducere în intravilan și reglementări urbanistice în vederea realizării investiției ”CONSTRUIRE LOCUINȚĂ Sp+P+M ȘI UTILITĂȚI” 
situat în Judetul Argeș, Municipiul Curtea de Argeș, Pct. “Șipot”. 

Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. Arata ca este vorba de un cetatean care solicitata introducerea in intravilan 
pentru a putea construi o locuinta. 

Domnul Petrescu Daniel intreaba cine plateste trecerea de la extravilan la intravilan. 
Domnul arhitect Mircea Savu, prezent in sala,  arata ca se plateste o taxa catre Directia Agricola, taxa ce este achitata de beneficiarul 

proiectului. 
Domnul Petrescu Daniel intreaba de ce nu s-au gandit ca mai inainte de a se face aceste lucruri, toate casele constuite pe raza municipiului 

ca  anexe gospodaresti sa fie trecute in intravilan. 
Domnul Primar arata ca nu poate dumnealui sa le indrepte pe toate. De patru ani la fiecare sedinta indreapta cate ceva. 
Domnul Petrescu Daniel afirma: “Inainte sa ne apucam sa facem lucrurile construite, haideti sa le indreptam pe alea construite intai”.  
Doamna presedinta de sedinta arata ca aici este vorba de solicitarea unei persoane.  
Domnul Primar il roaga sa discute pe proiectul de hotarare.  
Domnul Serban Ion intreaba daca se pot trece aceste vile in intravilan. 
Domnul Primar  spune ca nu poate dumnealui sa dea un raspuns, trebuie studiata problema de cei de la urbanism. 
Domnul Petrescu Daniel intreaba daca mai sunt si alte solicitari. Arata ca unei persoane din Groape, i s-a modificat PUZ-ul si s-a trecut 

terenul din intravilan in extravilan. 
Domnul Primar precizeaza ca nu au mai fost alte solicitari. Crede ca in acel caz se poate corecta. 
La finalul discutiilor, presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare. Este aprobat cu 19 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 21: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal şi a Regulamentului local de urbanism 

aferent pentru introducere in intravilan și reglementări urbanistice în vederea realizării investiției ”EXTINDERE ȘI RECOMPARTIMENTARE HALĂ 
PRODUCȚIE ȘI DEPOZITARE” Str. Nordului 41-43, Curtea de Argeș, judetul Argeș. 

Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul si precizeaza ca Fuchs  Condimente isi mareste capacitatea.  
Nu sunt discutii. Proiectul prezentat este aprobat cu 19 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 22: PROIECT DE HOTARARE privind aprobarea noilor indicatori tehnico-economici ai obiectivului de investiții 

„Construire bloc de locuințe sociale în Municipiul Curtea de Argeș”. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. Arata ca in urma cresterii preturilor a trebuit sa se refaca indicatorii tehnico-

economici la blocul de locuinte sociale. Se vor trimite documentele la minister si apoi se va ridica in SEAP proiectarea si executia. 
Domnul Petrescu Daniel intreaba daca pana acum s-a investit ceva. 
Domnul Primar arata ca nu vor investí decat in utilitati. Sarcina municipiului este aceea de a pune terenul la dispozitie si utilitatile. 
Domnul Serban Ion intreaba daca evaluarea a fost facuta de niste specialisti. 
Domnul Primar confirma. 
La finalul discutiilor, doamna presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare. Este aprobat cu 19 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 23: PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea modului de stabilire a prețului minim de închiriere a terenurilor și 

spațiilor comerciale proprietate publică și privată situate în municipiul Curtea de Argeș. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Serban Ion doreste sa se respecte Codul rutier care prevede ca pe trotuare nu se face comert. 
La finalul discutiilor, presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare. Este aprobat cu 19 voturi “Pentru”. 



[6] 

 

Se trece la punctul nr. 24: PROIECT DE HOTARARE privind arondarea Creșei Posada la Grădinița cu Program Prelungit „O lume 
minunată” începând cu data de 1 martie 2022.  

Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. Precizeaza ca i se pare normal ca aceasta cresa sa fie acolo unde sunt si 
celelalte scoli, gradinite si crese, adica la ISJ Arges. 

Domnul Petrescu Daniel intreaba daca cresa cea noua si gradinita vor avea aceeasi destinatie. 
Domnul Primar nu poate spune acum, vor vedea dupa procesul verbal de receptie finala. 
Domnul Petrescu Daniel considera ca decat sa se treaca acum cresa la minister, mai bine le treceau pe cele noi. 
Domnul Primar spune ca gradinita si cresa raman ale municipiului, este vorba de personal. In aceste conditii municipiul poate investí in 

infrastructura, iar banii de salarizare vin de la invatamant. 
Doamna președintă de ședință arată ca toate cladirile sunt ale primariei, sunt date in administrare, personalul trece de minister si toate 

angajarile se vor face de catre inspectorat. 
La finalul discutiilor, președinta de ședință supune la vot proiectul de hotarare. Este aprobat cu 19 voturi “Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 26: PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea numărului și cuantumului burselor școlare acordate elevilor din 

învățământul preuniversitar de stat din Municipiul Curtea de Argeș pentru semestrul II al anului școlar 2021-2022. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. Arata ca sunt ultímele reglementari ale Ordinului nr. 3073/2022. 
Nu sunt discutii, președinta de ședință supune la vot proiectul de hotarare.  Este aprobat cu 19 voturi “Pentru”. 
Diverse 
Domnul Primar doreste un acord de principiu din partea consilierilor. Vrea sa stie daca  sunt de acord sa se inceapa demersurile pentru a 

lua acel  teren de 1700 mp de la targ, pentru a-l putea folosi impreuna cu cel pe care il are municipiul de circa 7800 mp. Explica consilierilor care este 
zona vizata si spune ca vor putea astfel sa mareasca targul, platforma, sa se faca o copertina. Acolo este o toaleta si este si energie. 

Consilierii sunt de acord. 
Domnul Petrescu Daniel intreaba ce se intampla cu dalele scoase de pe trotuare, daca s-au vandut, pentru ca au oamenii pe la curti. 
Domnul Primar spune ca nu a vandut dumnealui nimic si daca  au oamenii, nu sunt ale noastre. 
Domnul Petrescu Daniel spune ca saptamana trecuta s-a incarcat un tir si s-au dus la Baiculesti. 
Domnul Primar ii raspunde ca nu s-au dus la dumnealui, chiar daca este din Baiculesti. Arata in continuare ca in sala este domnul Madalin 

Constantinescu si le poate raspunde la intrebarile in legatura cu cainii din municipiu. 
Domnul Petrescu Daniel vrea sa vada o filmare de cand a prins un caine in oras. 
Domnul Constantinescu precizeaza ca in ultimul timp s-a hotarat, ca impreuna cu echipa de capturare sa mearga un reprezentant al 

primariei. Au mers impreuna si au filmat  prinderea cainilor. 
Domnul Petrescu Daniel spune ca dumnealor au discutat ca se iau cainii de pe strazi. Intreaba daca au luat caini din curtile oamenilor. 
Domnul Madalin Constantinescu spune ca la inceput cetatenii au vrut sa scape de caini si voiau sa ii lase pe domeniul public. Exista o 

gramada de abandonuri de caini si politia nu ia masuri si atunci “ce voiati sa fac, sa las cainii pe strada, sa riscam? Deja sunt o gramada de caini.”  
Domnul Petrescu Daniel spune ca exista posibilitatea de a lua cainii din curti, dar cei care ii doneaza sa  plateasca intretinerea lor. 
Domnul Madalin Constantinescu precizeaza ca primaria plateste 15 zile lucratoare. Dupa aceasta perioada asociatia impreuna cu 

organizatia din Anglia platesc cazarea si tot ce este necesar acestor caini. 
Domnul Serban Ion spune ca domnul primar si-a luat angajamentul ca domnul Constantinescu va rezolva problema cainilor. Sunt niste 

haite in oras foarte periculoase si nu stie ce se va intampla daca musca pe cineva. 
Domnul Primar afirma ca pot merge sa vada cu cat s-a marit acum padocul si primaria nu a cheltuit nimic. S-au strans pana acum circa 450 

de caini, dar se aduc si din afara. 
Domnul Georgescu Doru arata ca dumnealui a fost de 2-3 ori acolo. Recomanda ca toti mai intai sa se duca sa vada, sa se informeze si 

apoi sa vina sa discute. Cetatenii din zona limitrofa arunca acesti caini in municipiu, insa nu poate suporta Curtea de Arges toata aceasta cheltuiala. 
Autoritati precum Jandarmeria trebuie sa gaseasaca o metoda sa ii prinda pe cei care aduc cainii aici.  

Domnul Marina Ionut Bogdanel spune ca a primit cateve cifre de la adapost. Vrea sa stie care este solutia dumnului Madalin 
Constantinescu pentru a duce la bun sfarsit aceasta actiune.  

Domnul Madalin Constantinescu arata ca asociatia si organizatia din Anglia nu doresc eutanasierea cainilor. In momentul de fata sunt 
capabili sa prinda mai multi caini, dar au nevoie de spijinul primariei pentru  a amenaja noi tarcuri. Pe 15 februarie a fost ANSVSA in control, au 
constatat cateva nereguli, in sensul ca trebuie o copertina la spatiul destinat cainilor din exterior, cu toate ca exista usi exterioare. Au nevoie de sprijin 
pentru a amenaja anumite copertine si de a amenaja spatiul nr. 2, cel care a fost destinat organizatiei din Germania. Astfel ar fi capabili sa captureze 
mai multi caini. 

Domnul Marina Ionut Bogdanel apreciaza ca nu doresc eutanasierea cainilor, dar au foarte multi decedati.  
Domnul Madalin Constantinescu arata ca rata de mortalitate la anumite boli este de 70%. Cainii care vin din strada, vin cu diferite boli unele 

incurabile. 
Domnul Marina Ionut Bogdanel spune ca la bazinul de inot, “suntem din ce in ce in probleme si mai devreme sau mai tarziu primaria va 

spune ca nu poate sa sustina acest bazin de inot”. A solicitat in urma cu ceva vreme  flexibilizarea programului. 
Domnul Primar il roaga sa faca solicitare scrisa catre domnul director, dumnealui il are in administrare. 
Se da cuvantul, din sala, domnului Bunescu Mihai. Dumnealui spune ca domnul Primar stie care este problema si intreaba daca s-a 

rezolvat ceva. 
Domnul primar arata ca are niste discutii cu cei de la Apele Romane pentru a vedea daca ei permit sa se pune acolo doua tuburi cu 

diametru mare si astfel sa se poata trece. 
La finalul discutiilor, președinta de ședință, doamna Radutu Babet Ana, declara sedinta inchisa. 
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